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Radny Rady Miasta Wtoclawek

Wloclawek,dn.03.08.2017r.

Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Na wigkszoici ulic we Wloclawku trawa i zielsko porasta na coraz wiqkszych
powierzchniach chodniki oraz opaski przy drogach. Tak:e przv slupach latarni ro5nie zielsko.

W kanalach odprowadzajqcych wodq z jezdni rosnq chwasty i w wielu przypadkach chwastv
zarastaiE kratki jciekowe. Dla przykladu podajq ul. WroniE, Chopina, Stod6lna, pl. Wolnojci,
DK1 na calej diugo5ci, Chtodnq, Wqglowq, Rolnq itd. Praktycznie dotyczy to wiqkszo(ci ulic
w mieicie. W wielu interpelaciach sugerowalem, aby MZUKiD dokonywal przeglqd6w stanu
ulic. Pan Prezydent niezmiennie odpowiada, 2e sq one wykonywane.

Proponujg aby Pan osobiicie przeszedi siq ulicami miasta i zobaczyl jaki jest ich efekt.
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